
ZÁPIS Č. 6/2021 Z JEDNÁNÍ KOMISE ZDRAVÉHO MĚSTA a MA21 

konaného dne 3. listopadu 2021 od 15:00 hod. v zasedací místnosti MÚ 

 

Přítomni: Soukupová, Hlaváč, Šnorbert, Šolcová, Rejlová, Trömerová, Kunátová, Opluštilová 

Omluveni: Horáček, Luštinec, Mohrová, Otáhalová 

 

 

 

1. Doporučení Radě města (Zastupitelstvu města) 

 

2. Podněty pro Městský úřad 

 

- Pořádek a čistota ve městě 

o neudržované místa – park u spořitelny, autobusové nádraží, vlakové nádraží 

 město se snaží komunikovat s majiteli nemovitostí, bohužel zatím bez výsledků 

- Zpravodaj 

o navrhnout lepší kalendář akcí 

o podat občanům informace o místních spolcích 

- Hroby významných občanů města 

o po projednání s paní Kafkovou se musí zajistit tato služba prostřednictvím Veřejné zeleně. Paní 

Kafková má málo dobrovolníků, aby pečovali o všechny hroby 

- Lavičky na Hraběnce 

o počítá se s dodáním dvou laviček pro příští rok a současná lavička se vymění za lavici 

- Květinová výzdoba města 

o návrh na udělení poděkování Janě Steinerové za krásnou květinovou výzdobu ve městě 

o zveřejnit fotky květinové výzdoby ve zpravodaji 

 

3. Různé 

 

- Evropský týden mobility 

o návrhy změn na příští rok 

 na příští zasedání podat návrhy na další akce, které se budou konat 

 pozvat žáky z okolních škol 

 případné rozšíření o policejní a hasičské akce 

- Akce Pěšky městem 

o zapojení malých žáků, bez rodičů, na bezpečný příchod do školy. Předpokládá se, že pověřený 

dobrovolník/ učitel, by si děti postupně vyzvedával na předem dané trase a společně by šli do školy. 

Při této cestě by doprovod děti poučil, jak se mají na ulici bezpečně chovat. 

o cílem je zajistit samostatnost dětí při cestě do školy, dále menší automobilová mobilita ve městě a 

také zjištění případných rizikových míst a větší komunikativnost mezi městem a školami 

o paní Kunátová by zapojila i výtvarnou soutěž k této akci 

o možnost zapojení i místních klubů (skauti, sportovci,….) 

o zaujmout děti pro tuto akci navrhla paní Kunátová formou propagace – příloha č. 1, příloha č. 2, 

příloha č. 3 (např. puzzle do vel. A5, kde ve spodu by byla zobrazena jednoduchá mapa) 

- Přechod u gymnázia  

o možnost nových cedulí Pozor děti – navrhla E. Soukupová 

o plánuje se, že se hlavní vchod vytvoří z boční strany budovy, tedy se vchod přemístí z hlavní ulice 

na ulici vedlejší – bohužel tato naplánovaná rekonstrukce je teprve na začátku 

- Výtvarná soutěž   

o shrnutí akce, průběh v roce 2021       

o na příště zapojit více školské zařízení a výtvarné kroužky 



o návrhy témat na příští rok 2022: 

 Milujeme svůj kraj 

 Příroda a život 

o možnost spojení s keramickým kroužkem 

- Stezka pro jedno kolo 

o umístění na Hraběnce 

o tato realizace se již řeší - prořezávky v lese 

- Fórum Zdravého města 

o vytvořit Hodnotící zprávu a Plán zlepšení na rok 2022     /Šnorbert/ 

o hodnocení ankety – kontrola, shrnutí 

- Kalendář – adventní akce 

o Rozsvícení stromu – 28. 11. 2021 v 17 hod 

 zajištěno prodej svařeného vína a studentských koláčků 

 panel zajistí paní Kunátová 

o Příjezd Mikuláše – 6. 12. 2021 v 16 hod 

 zajištěny drobné dárky od sponzorů 

 dorazí profesionální dvojice, která bude malé účastníky vtahovat do děje 

o Vánoční jarmark – 18. 12. 2021 

 panel zajistí paní Kunátová 

o Adventní pátky 

 ředitel SDJ projednal s paní Dolenskou provoz této akce – nutno bez velké propagace, 

protože se jedná o vnitřní prostory 

 

 

 

 

Příští jednání komise Zdravého města se uskuteční v 8. 12. 2021 od 

15hod v zasedací místnosti radnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Jilemnici dne 9. listopadu 2021            

 

               Eliška Soukupová 

Zapsala: Nela Trömerová                                předseda komise     








